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2. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag att ta fram förslag på hur 

villkoren för familjehem kan förbättras 

Genom de gemensamma utvecklingsinitiativen, prioriteras trygghet och stabilitet för 

familjehemsplacerade barn och unga. Sverigedemokraterna ser hur detta arbete kommer 

att skapa bättre förutsättningar för barnens framtid samt medför en långsiktig besparing 

för både kommunen och samhället. 

SD yrkar på att de fyra regionala socialnämnderna ska utvärdera den nuvarande tillgången 

till Skolfamteam och identifiera om behovet av fler team är nödvändigt för att kunna möta 

de familjehemsplacerade barnens behov i staden 

 

4. Yrkande från SD angående hemställan från exploateringsnämnden om en 

planeringsinriktning Fiskebäcks hamn, muddring och utbyggnad av kajer 

SD bifaller hemställan. Fiskebäcks hamn är hemvist för flera större fiskefartyg, men det 

nuvarande farledsdjupet på cirka 5 meter hindrar dem från att komma in. För att kunna 

använda hamnen behöver både bassängen och farleden muddras till omkring 9 meters 

djup. Hamnen är utpekad som fiskehamn för yrkesfiske och är av riksintresse med särskild 

betydelse. Att tvinga båtarna att åka till Danmark med sin fångst är inte hållbart, 

förutsättningarna måste förbättras. Muddring gör att de återigen kan nå hemmahamnen i 

Göteborg och verksamheterna kan flytta tillbaka från Danmark till Fiskebäck. 

 

5. Återremissyrkande från SD angående genomförandebeslut, nybyggnation av Skra Bro 

Vård- och omsorgsboende 

SD yrkar på att ärendet återremitteras till involverade nämnder för att säkerställa att 

projektet följer de nyckeltal som beslutats av kommunfullmäktige samt ursprunglig 

uppdragsbeställning. Ursprunglig uppdragsbeställning innehöll ett behov om 100 

lägenheter, gemensamhetsytor, restaurang och tillagningskök samt dagverksamhet. I 

dagsläget har projektet ett flertal avvikelser och målkonflikter. 

• Restaurang med tillhörande tillagningskök och dagverksamhet har tagits bort 

från projektet. 

• Redovisning gällande energiåtgång för att hålla inomhustemperatur under 26°C. 

Ett flertal tekniska lösningar behövs för att möta Folkhälsomyndighetens och 

förvaltningens rekommendationer. 

• Kraftigt reducerat utrymme för angöring och transporter, inklusive 

avfallshantering. Starkt begränsat antal parkeringsplatser. 

• Endast 79 lägenheter, 81,6 kvm LOA per hyresgäst och 12,3 kvm friyta per 

hyresgäst. 

 

https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-10-09=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-10-09==/
https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-10-09=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-10-09==/
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6. Återremissyrkande från SD angående begäran om överlåtelse av tillsynsansvar från 

Länsstyrelsen Västra Götaland för vattenverksamhet enligt 11 kap. miljöbalken 

SD yrkar på att ärendet återremitteras till miljö- och klimatnämnden för att begära en 

ytterligare redogörelse om hur väntetiderna för verksamhetsutövare som anmäler 

vattenverksamhet påverkas av den föreslagna förändringen, samt förslag på hur samverkan 

med Länsstyrelsen kan formaliseras och stärkas för att effektivisera arbetet med större 

infrastrukturprojekt, såsom Västlänken. 

 

10. Yrkande från SD angående motion av Martin Wannholt (D) och Patrik Höstmad (D) om 

att ta fram riktlinjer för att stadens lokaler ska vara fria från politiska och religiösa budskap 

Det är problematiskt när Göteborgs Stad i sina mediekanaler använder teckningar och 

foton på kvinnor och barn i slöja. Offentliga kommunikationskanaler ska vara neutrala och 

fria från religiösa klädesplagg och symboler för att säkerställa att de representerar alla 

medborgare oavsett tro. 

SD yrkar på att stadens medie- och kommunikationskanaler och omedelbart ta bort 

foton och bilder med unga kvinnor och barn i slöja. Kommunfullmäktiges ledamöter ska 

under KF inte bära kläder eller synliga accessoarer med politiska eller religiösa 

attribut (undantag smycken med kristna symboler, samt symboler från vår nationellt 

skyddade minoritetsbefolkning) 

 

13. Yttrande från SD angående remiss från socialdepartementet - Ett fritidskort för barn 

och unga – en aktiv och meningsfull fritid i gemenskap med andra (Ds 2024:16) 

Sverigedemokraterna i Göteborg är positiva till ett statligt stöd, som syftar till att stödja 

barn och ungas möjlighet till en aktiv och meningsfull gemenskap med andra. Vi ser dock 

en rad tveksamheter till om fritidskortet, såsom förslaget är utformat, kommer ge de 

effekter som är tänkt. 
Det finns en risk att privata aktörer ser fritidskortet som en affärsmöjlighet snarare än ett 

sätt att främja meningsfulla fritidsaktiviteter för barn och unga.  

 

17. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag att ta fram ett alternativt 

mått till Polismyndighetens lista över utsatta områden 

I det fall ett alternativt mått införs, anser Sverigedemokraterna att den ska kompletteras 

med variabeln föräldraengagemang då detta är en mycket viktig faktor för att motverka 

utanförskap och stärka det sociala kapitalet i våra bostadsområden. Forskning visar att 

föräldraengagemang i skolan, såsom närvaro på föräldramöten, utvecklingssamtal och 

anhörigdagar, har en stark koppling till barns skolresultat och välmående. I områden där 

socioekonomiska utmaningar är stora, kan ökat föräldraengagemang vara ett viktigt verktyg 

för att förbättra livsvillkor och utbildningsresultat. 
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18. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag att återkomma med förslag 

hur staden kan bidra till att trygga säkerheten för judar i Göteborg 

Flera av stadens partier har väldigt uppenbara problem med att 

förhålla sig till antisemitism. 
Judarna är erkända som en av våra nationella minoriteter, och för SD är det en självklarhet 

att judar i Göteborg ska kunna vara öppna med sin tro och sin identitet. Bär en person en 

Israelsymbol är det inte denne som ska flyttas bort, det är de som är aggressiva och hånfulla 

mot honom som ska bort.  

SD yrkar på att använda stadens verktyg för att motarbeta antisemitism, bland annat 

genom att: 

- Stoppa demonstrationer som hetsar mot folkgrupp 

- Stadens ordningsregler följs, även på GU 

- Beslutet om bojkott av Israel tas bort 

- Involvera ordningsmakten att agera kraftfullt 

- Det finns ett fortsatt behov av att öka kunskaperna om Förintelsen. Vi kan inte 

tigande se på när ytterligare en generation tar till sig antisemitismens gift. Det 

arbetet måste ske brett och tidigt genom utbildning och folkbildning. 

SD yrkar på att stoppa alla bidrag och utbetalningar till Islamistiska föreningar 

 

19. Tilläggsyrkande från SD angående lokala ordningsföreskrifter för Göteborgs Stad 

Med stöd av tidigare beslut från Länsstyrelsen i både Gävleborg och Västra Götalands län, 

där större geografiskt begränsade förbud mot lustgas har godkänts, anser SD att det är hög 

tid för Göteborg att införa ett stadstäckande förbud mot bruk av lustgas. Bruket av lustgas 

utgör ett allvarligt hot mot både folkhälsan och miljön. Det finns flertalet exempel på hur 

frekvent konsumtion av lustgas har lett till allvarliga hälsoproblem, vilket i sin tur kan 

orsaka neurologiska skador som är irreparabla. 

 

20. Yttrande från SD angående Göteborgs Stads program för jämlika livsvillkor och jämlik 

hälsa 2024‑2030 

Sverigedemokraterna anser att Göteborgs Stad behöver fokusera på att säkerställa att alla 

barn behärskar svenska språket vid skolstart och att stärka individansvar och kulturella 

värderingar för att skapa jämlika livsvillkor. Att fokusera på att implementera den nya 

socialtjänstlagen, som träder i kraft 2025, bör vara av högre prioritet och ge 

förvaltningarna möjlighet att arbeta proaktivt och effektivt inom sina redan etablerade 

ramar. Vi ser därför inget behov av att anta det föreslagna programmet för jämlika livsvillkor 

och jämlik hälsa, då det riskerar att skapa ineffektivitet och svårigheter att prioritera. 

 

22. Yttrande från SD angående Revidering av Göteborgs Stads riktlinje för god ekonomisk 

hushållning samt resultatreserv och resultatutjämningsreserv 

Att ersätta Resultatutjämningsreserven (RUR) med den nya Resultatreserven  

(RER) med dess regler och villkor, är ett politiskt förslag förhandlat och framtaget  

av Regeringen och Sverigedemokraterna. Vi, i SD Göteborg, anser detta vara ett  

bra förslag och vi står givetvis bakom Tidöpartiernas gemensamma förslag. 
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23. Yrkande från SD angående hemställan från exploateringsnämnden avseende 

uppsägning av avtal för cykelgarage vid Haga station 

De investeringar vi gör för cykeltrafik i Göteborg ska ge bra resultat och få fler att välja 

cykeln som transportmedel. Det är oklart hur många som faktiskt kommer att cykla till och 

från Station Haga. Garaget har branta ramper ner i underjorden, vilket kan göra att det 

upplevs som otryggt och mindre inbjudande. Ett liknande, kostsamt cykelgarage har redan 

byggts vid Gamlestads Torg, men det används nästan inte. Vi tillstyrker därför 

exploateringsnämndens förslag om att säga upp avtalet för cykelgaraget vid Station Haga 

och inleda utförhandlingar med berörda parter. 

 

24. Yrkande från SD angående redovisning av uppdrag gällande utökad korttidsvistelse för 

barn med funktionsnedsättning 
SD yrkar på att beslut om korttidsvistelse måste föregås av individuell 

behovsprövning. Utan noggranna individuella behovsbedömningar är risken stor att 

platserna på korttidshemmen missbrukas. Oönskade aktörer ska inte tillåtas äventyra de 

platser som är avsedda för de barn som verkligen behöver dem, barn med 

neuropsykiatriska funktionsnedsättningar (NPF). 

 

27. Reviderat yrkande M och SD angående informationsinsats om klimakteriet i Göteborg 

Vi ser en stor kunskapsbrist i samhället när det gäller klimakteriet och dess påverkan på 

kvinnor samt vilka konsekvenser det kan ha i arbetslivet. För att höja kunskapen och öka 

förståelsen inom området samt för att kunna göra anpassningar i arbetslivet bör en 

informationsinsats genomföras. 

Vi yrkar på att Göteborg, liksom Partille kommuns lyckade satsning,  genomför en 

informationsinsats för anställda i Göteborgs stad om klimakteriet och hur det kan påverka 

både individer och arbetsmiljö samt var man kan söka hjälp.  

 

31. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag gällande förändrad 

samverkan med externa aktörer från stadsdelsnämnder till facknämnder 

Den nyligen genomförda omorganisationen inom Göteborgs Stad, där stadsdelsnämnder 

ersattes av facknämnder med specifika verksamhetsansvar, har medfört betydande 

förändringar i hur staden samarbetar med externa aktörer. Denna fragmentering kan leda 

till att viktiga lokala perspektiv och insikter missas i planeringen och genomförandet av 

stadsutvecklingsprojekt.  

Tidigare hade stadsdelsnämnderna ett bredare ansvar för invånarna inom sina geografiska 

områden, vilket gjorde det enklare för lokala organisationer att samarbeta med kommunen i 

olika frågor, inklusive stadsutveckling och byggnation. SD yrkar på att involvera fler 

organisationer tidigt i processen då det är en framgångsfaktor för att minska antalet 

överklaganden och missnöjen med de projekt som staden genomför. 
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35. Yrkande från SD angående motion av Axel Josefson (M), Martin Wannholt (D), Axel 

Darvik (L) och Elisabet Lann (KD) om att uppdatera Göteborgs Stads miljö- och 

klimatprogram 

Sverigedemokraterna har varit tydliga med att de inte ställer sig bakom EU "Fit for 55"-

initiativ i dess helhet, särskilt när det gäller klimatåtgärder som går utanför vad Göteborg 

har rådighet över samt de oviktade lagförändringar som paketet medför. Att ha 

överambitiösa klimatmål på lokal nivå riskerar att leda till ineffektiva insatser och slöseri 

med resurser. 

Göteborgs stad bör enbart fokusera på de delar av EU och Sveriges nationella mål som 

staden har direkt kontroll över, vilket inkluderar miljörelaterade områden som luftkvalitet, 

vattenvård och hanteringen av grönområden. Göteborgs nuvarande klimatmål är 

ambitiösa, men många av dem är symbolpolitiska och ineffektiva. 

 

36. Tilläggsyrkande från SD angående motion av Daniel Augustsson (C) om att införa och 

tillämpa en modell för standardiserad tomtindelning inom ett avgränsat 

nybyggnadsområde i Göteborg 

Innan en pilotstudie initieras är det viktigt att respektive nämnd inhämtar information om 

intresse och genomförbarhet från relevanta exploatörer. Detta för att i ett tidigt skede 

klargöra vilka effekter och konsekvenser en standardiserad tomtindelning bedöms få ur 

exploatörernas synvinkel.  

• Är de intresserade?  

• Finns det förutsättningar för kostnadseffektiv byggnation?  

• Vilka övriga kravställningar och förutsättningar behöver belysas? 

 

37. Yrkande från SD angående åtgärder mot missbruk av lustgas i Göteborgs kommun i 

väntan på ett nationellt förbud 
SD yrkar på ett kommuntäckande förbud samt en informationskampanj som riktar sig 

till ungdomar och deras föräldrar i hela Göteborg. Användningen av lustgas i 

berusningssyfte har ökat kraftigt under det senaste decenniet, vilket skapar både folkhälso- 

och miljöproblem. Trots att lustgas i dagsläget säljs lagligt för användning i gräddsifoner, 

används den alltmer för berusning, särskilt bland ungdomar. Många unga tror att gasen är 

ofarlig på grund av dess lagliga status, men studier visar att frekvent användning av 

lustgas kan leda till allvarliga och ibland irreversibla hälsoproblem, som neurologiska 

skador. 

https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzY1MDI1NTAmYy0tZG9jdW1lbnQvY2Q2NTY4MmItOTlmYS00ZGIzLTlkNGQtM2E0Njk4YTkyY2Q4JmQmMQ==
https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzY1MDI1NTAmYy0tZG9jdW1lbnQvY2Q2NTY4MmItOTlmYS00ZGIzLTlkNGQtM2E0Njk4YTkyY2Q4JmQmMQ==
https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzY1MDI1NTAmYy0tZG9jdW1lbnQvY2Q2NTY4MmItOTlmYS00ZGIzLTlkNGQtM2E0Njk4YTkyY2Q4JmQmMQ==

